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Tromsø Taekwon-Do klubb 
 

Årsmelding 2013 
 

Styret har hatt følgende sammensetning: 

 

Leder:          Martin J. Svendsen  

Nestleder:          Silje Mari Mathiassen 

Kasserer:          Hilde C. Thoresen 

Styremedlem:      Svein Ivar Simonsen   

Styremedlem           Eva Eilertsen 

 

Varamedlem:   Hanne  Håkonsen 

 

 

 

Sportslig ansvarlige: 

Hovedinstruktør: Odd-Arne Larsen 

Instruktøransvarlig:  Paul Mathiassen 

 

Øvrige verv: 

Utstyrssalg/-lager:      Eline Larsen og Sverre Larsen.  

Revisor:   Ronny Theodorsen 

 

Styremøter 

  

Mai: Konstituering av styret  

Juni:    Før instruktørmøtet    

September  9/9 

Oktober   2/10 

November 13/11 

 

Styret har ikke hatt så mange rene styremøter, men har siden årsmøtet hatt en sterk kopling 

mot hovedarrangementet i 2013 som har vært NNM.  

På siste styremøtet før årsskiftet var også styret utvidet med en ungdomsrepresentant 

(Ragnhild), noe som vi ønsker å fortsette med, jf eget forslag til årsmøtet.  

En god del saker har vært tatt gjennom bruk av e-postutveksling.  

 

Instruktører året 2013 : 

 

Odd-Arne Larsen, Paul Mathiassen, Robert Hammernes, Silje Mari Mathiassen,Tor-Ivar 

Krogsæter, Ronny Theodorsen Anders Olsen, Mats Myrland, Sverre Larsen, Eline Larsen, 

Yngve Storvestre (vår), Finn Bryhn Jan Arvid Lorentzen , Martin Svendsen, Ragnhild Aas, 

Bjørk Lindal Nøst, Benedicte Benoni og Isak Sunde Singh 

 

Det er avholdt 2 instruktørmøter i løpet av året: 6. juni og 13.november 
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Medlemsutvikling 

 

Vi fikk egen Master i klubben etter at Odd Arne gikk opp til 7. Dan 

Vi fikk også en ny 5. Dan i klubben da Paul graderte seg på Sommerleiren 

 

6 nye til 1. Dan: Lise Damsgård Bye, Eline Larsen, Sverre Larsen, Ragnhild Aas, Benedicte 

Benoni og Frida Tøllefsen 

 

Vi hadde 236 medlemmer ved inngangen av året 

Ved utgangen av året hadde vi 215 registrerte medlemmer 

.  

 

Aktiviteter i 2013 

 

Januar 

 25-27/1 Master Larsen – etter gradering i Irland 

 Barne og ungdomsmesterskap siste helga i januar   

 

Februar 

 16/2 Winter cup – Narvik 

 23.-24/2 Sparringsseminar, arrangert av Robert  

 

Mars 

1. Barnesamling Tromsø 

2. 17. Gradering 

 

April 

 

 6/4  Hwa-Rang samling – Stakkevollan (evaluering fra Ronny innsendt styret) 

 19/4 Dommer- og regelkurs 

 21/4 Junior-/seniormesterskap og aktivitetesdag - Salangen  

 

Mai 

 3/5 – EM – Skøvde, Sverige  

 17/5 –Borgertoget – godt oppmøte fra klubben 

 25-26/5 Treningssamling Alta  

 

Juni 

 9/6 –  Gradering, Tromstun 

 24.-28/6 – Sommerleir Bardufoss – Nyvinning fra Paul 

 

Juli  

 Sommertreninger på eget initiativ fra instruktørene. 

 30/7 Paul 5. Dan 

 

August 

 Voksenleir i Surnadal  

 19/8 – Instruktørmøte   

 Oppstart trening etter sommeren, med nye treningstider. 
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September 

 

Oktober 

 

 19/10 – NNM – Tromsø: Tidenes største, Tromsø beste klubb 

 Uke43: VM i Benidorm – Våre deltakere: Odd Arne, Paul og Bjørk 

 

November 

 9-10/11 – NM og LM i Tønsberg – Vi fikk følgende medaljer: 

o Eline og Ragnhild Gull 

o Mats og Thea Sølv 

o Lars Marius, Robert og Bjørk, Bronse 

o Ronny var reiseleder og coach!! 

Desember 

 7/12 – Gradering Tromstun skole: Fem stykker opp til 1. Dan! 162 var oppe til 

gradering!  

 

Generelle kommentarer til året 
Sportslig sett har dette vært et stort år for klubben.  

Avslutningen av året der 162 medlemmer gikk opp til gradering markerer at vi er en aktiv 

klubb som har vokst betydelig de siste par årene.  

 

Det er også synlig på partiene. Nå har vi til og med sortbeltetreninger kun med sortbelter i 

hele lokalet.  

Dette året har vi da også fått mange nye sortbelter, samt at våre mest erfarne sortbelter har tatt 

nye steg. Master Larsen og 5. Dan Mathiassen gjør at det sportslige nivået bør være godt 

ivaretatt.  

 

I tillegg har vi aktive unge medlemmer som har markert seg nasjonalt i NNM og NM, men  

også deltatt med gode resultater internasjonalt. Her har også de høyest graderte markert seg 

ved deltakelse både i EM og VM-både som deltakere i konkurranser og som dommer.  

 

Samlet betyr det at klubben har en topp og bredde som gjør at forutsetningene burde ligge 

godt til rette for at alle som trener i klubben har tilgang til de beste ressurser som finnes med 

tanke på trening og konkurranser framover – vi  har det i klubben!  

 

Det viktigste fundamentet i klubben er og vil alltid være alle de medlemmene som kommer 

inn i klubben, blir her og også hva de forteller videre dersom de av en eller annen grunn går 

videre utenfor klubben vår.  

Vi har skjøttet våre oppgaver ganske så godt i 2013, og vi registrerer at Tromsø Taekwon-Do 

klubb er en attraktiv klubb både å komme til og å være i.  

 

Vi bør etterstrebe at det skal bli enda bedre framover.  

 

Vi klarte å arrangere tidenes største NNM i oktober. Arrangementet gikk veldig bra både 

administrativt og sportslig og vi ble en god del erfaringer rikere. Det er positivt med tanke på 

at vi kan ha god tro på at også skal klare å gjennomføre et godt NM i 2014, både sportslig og 

administrativt.  
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Driften av klubben har også vært god i 2013. Vi har drevet stramt økonomisk og har gjennom 

året skaffet oss et bra overskudd. Det beste med det er ikke at vi har spart oss til overskudd, 

men vi har generert aktivitet som har skaffet oss større inntekter – som vi igjen ikke har brukt 

opp.   

 

Medlemsoversikt og regnskap viser nå at vi faktisk er en veldig mye større klubb enn vi var 

for to år siden. Det krever allerede, og kommer til å kreve, mer av hvordan vi forvalter både 

penger og mennesker i organisasjonen framover. Dersom vi skal være en klubb som skal ha + 

200 medlemmer så må vi bli flinkere og noe mer profesjonell i drifta sammenlignet med i dag 

ellers så vil de store endringene som vi har hatt de siste årene like gjerne snu nedover som 

oppover de neste par årene.  

 

Styret oppfordrer derfor medlemmene til aktivt å sette seg inn i forslag til endringer til 

årsmøtet som vi i dagens styre mener vil kunne gi en forutsigbar og stabil drift framover, som 

takler å drive på samme eller høyere aktivitetsnivå framover og som ikke vil måtte legge ned 

mer av aktivitet som følge av manglende ressurser til å håndtere en stor klubb.  

 

Konkret tenker vi på: 

- Styring av partiøkonomi 

- Styring og deltakelse på mesterskap/konkurranser 

- Kursing – sportslig og administrativt i alle ledd 

 

I tillegg kommer kvalitetssikring av det vi holder på med. Ut fra størrelse på klubben så bør vi 

etter styrets oppfatning ha en gjennomgang av forbundets retningslinjer for atferd og 

oppfølging av atferd i alle ledd av klubben. Samsvar mellom liv og lære som vi alle er trent 

opp til bør også bety at grunnprinsipper, verdier,  holdninger og atferd skal følges opp av 

klubben på  samme nivå som vi følger opp de rene sportslige prestasjonene. 

 

 

For styret i Tromsø Taekwon-Do klubb 

Martin J. Svendsen  

Leder 
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